
 

 

增城誉德莱国际学校第 14 周教学工作总结 

 

 

 
 

 

 

 

INTRO 简介 

This week at UISZ Fire House were responsible for managing the Secondary 

Assembly where achievement awards were given out to MYP and DP students for 

their extra hard efforst in different categories... 

本周，UISZ 火院负责组织我们中学部学生大会，在会中，成就奖颁发给 MYP 和

DP 学生，以表彰他们在不同领域中付出的额外努力... 

 

 
 

 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 

 
 

 

This week also saw PYP, MYP and DP students rehearsing very hard for Ms 

Lyudmila's Winter Concert and Mr Anil's Art Fair which took place on Friday 

afternoon.  A main performance was held in the Theatre encompassing different 

student groups, followed by Art and Design exhibitions staged along the Secondary 

corridor - including a presentations of MYP and DP student films in Mr Justin's Film 



 

 

and Media Suite.  Outside in the gym - art activities were set up by Mr Anil for 

students and parents to enjoy.  Everyone had a thrilling time!  Photos will be 

included in next week's Communit Summary. 

本周，PYP、MYP 和 DP项目学生还和 Lyudmila 女士的冬季音乐会和 Anil先生

的艺术展进行了艰苦的排练，艺术展于周五下午举行。剧院举行了一场包含不

同学生群体的主要演出，随后沿中学走廊会有艺术和设计展览，包括在贾斯汀

先生的电影和媒体室中展示 MYP 和 DP 学生电影。室外的健身房里，Anil先生

为学生和家长举办了艺术活动。每个人都度过了一段激动人心的时光！照片将

包含在下周的社区摘要中。 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 

 
 



 

 

 
 

PYP 小学部 

Message from Ms Namrita 来自 Namrita 老师的寄语 

In our current unit of inquiry on ‘How we Express Ourselves’ we are 

exploring the central idea: stories can teach us about our world, past and 

present. We have discovered different types of stories and how they can 

provide us information about events, people and places. Our storytellers are 

currently developing characters and settings for their own stories and using 

ScratchJr to illustrate their wonderful tales. 

在我们目前关于“我们如何表达自己”的单元中，我们正在探索中心思

想:故事可以教会我们关于我们的世界、过去和现在。我们发现了不同

类型的故事，以及它们如何为我们提供关于事件、人物和地点的信

息。我们的故事讲述者目前正在为他们自己的故事开发角色和场景，

并使用 ScratchJr 来讲述他们的精彩故事。 



 

 

 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

MYP 中学部 

Message from Ms Valentine 来自 Valentine 老师 

The Cycling CCA students enjoyed a brisk bike ride through the beautiful 

countryside around UISZ with Ms Ha and Ms Valentine.  CCA 的自行车组学生和

Ha老师、Valentien老师一起骑着自行车轻快地穿过 UISZ 周围美丽的乡村。 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

DP 大学预科文凭项目 

Message from Mr Benard 来自 Benard 老师的寄语 

DP 10 Appreciating the power of translanguaging in conceptulizing and 

contextualizing thematic economic concepts to enable them make connection during 

the inquiry and investigation process. DP的学生认识到跨语言在概念化和背景化

主题经济概念方面的力量，使它们能够在探究和调查过程中建立联系。 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

TOK Exhibition 知识论成果展 

A big thank you to the class of 2022 for putting up a fantastic TOK exhibition in thhe 

Theatre! The students showcased their reflections on how TOK manifests itself in the 

world around them. They presented personal items that spark questions on how 

they gather, accept and interpret knowledge to form their own sets of beliefs. It was 

the first time that the TOK exhibition took place based on the new course 

curriculum, replacing the TOK presentation. Students were able to shape their own 

answers to one of the 35 offered prompts. TOK is a cornerstone of the IB philosophy 

and encourages students to think for themselves and always remain critical of new 

knowledge presented to them. The exhibition theme is The Knowledge and The 

Knower. 非常感谢 2022 届的同学们在剧院举办了一场精彩的 TOK 展览！学生们

展示了他们对知识论如何在他们周围的世界中表现出来的思考。他们展示了个

人物品，引发了关于他们如何收集、接受和解释知识以形成自己的信念的问

题。这是第一次以新课程课程为基础，取代 TOK 展示的 TOK 展览。学生们能够

根据提供的 35 个提示中的一个给出自己的答案。TOK 是 IB 理念的基石，鼓励

学生独立思考，并始终对呈现给他们的新知识持批评态度。展览主题是“知识

与知者”。 

Here is the link to the virtual exhibition 这是虚拟展览的链接

https://padlet.com/abozzetti1/h5bfvje86vagdjyl 

 

https://padlet.com/abozzetti1/h5bfvje86vagdjyl


 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

UISZ STUDENT NEWSPAPER 

UISZ 学生报 
Current situation about UISZ new campus UISZ 新校区现状 

Reporters: Jenny Lee Y6 and Annie Zheng Y6   

记者: Jenny Lee  Y6、Annie Zheng  Y6 

 

We went to the new site accompanied by Mr. Sebastian three weeks ago 

to find out how much progress has been done -  so now we will share our 

findings with you. 三周前，我们在 Sebastien 先生的陪同下去了新的校区，以

了解已经取得了多大的进展——所以现在我们将与您分享我们的发现。 



 

 

 

Here Jenny Y6 is asking questions to Mr. Ian (Health & Safety 

Officer). He is introducing and explaining about the new campus. 'Here 

will be the garden' Mr Ian said pointing to his left.  

6年级的 Jenny正在向 Ian先生(健康和安全官)提问。他正在介绍和解释新校

园。伊恩指着他的左边说，这就是花园。 

 

Student Dormitory 学生宿舍::  

The school has finished 9 floors of the new boarding house, and it 

only takes one week to build one floor! They are working on 

the 10th floor right now! The boarding will have 19 floors, the whole 

boarding will be finished by the winter holiday.  



 

 

学校已经完成了 9 层新的寄宿公寓，只需要一周的时间就能盖好一层！

他们现在正在 10 楼工作！宿舍楼将有 19 层，整个宿舍楼将在寒假前完

成。 

 

Here is the Dormitory being built. It was only built 7 floors at the time 

we went there, but currently it has 9 or more floors now. 这是正在建造的

宿舍。我们去的时候它只建了 7 层，但现在它有 9 层或更多。 



 

 

 

Right in front of here will be the new teachers' office 就在这里的前面是

新的教师办公室 

 

Parking Lot 停车场:  

The parking lot will be under the secondary building. 

停车场将会坐落在中学部教学楼下面  



 

 

 

 

Here is the parking lot being built.这是正在建的停车场 

 

Sport Facilities 体育设施:  

There will be a 100mx60m football pitch, a 200m running track and 

outdoor ball court, a 50m eight lane outside pool, a 25m four 

lane indoor pool, indoor sports hall, tennis courts, and jogging path.  

将有一个 100mx60m 米的足球场，一个 200 米的跑道和室外球场，一个 50 米的八道室外游泳池，一个

25 米的四道室内游泳池，室内体育馆，网球场和慢跑道。 

  

Canteen 饭堂:  



 

 

There will be two canteens, one will be in the boarding and the 

other one will be in the primary/secondary school. 将有两个食堂，一

个在寄宿学校，另一个在中小学。 

  

Garden 花园:  

There will be many gardens in the school. “Suzhou 

garden,” “Ancient tree garden,” “Terraced flower 

garden,” the “Entrance lawn garden” and “Gardening nursery.” Which 

will make our school’s air clean.  

学校里会有很多花园。“苏州园”“古树园”“梯田花卉园”“入口草坪园”和“园艺苗圃” 

这些花园会使我们学校的空气变得更加清新宜人。 

 

The new campus staff are really trying 

to make our school better so let’s give thanks to them!  

新的校园工作人员真的在努力让我们的学校变得更好，所以让我们感谢他们！ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A Review of the Halloween celebrations by reporter Sophia Y7 

记者 7 年级的 Sophia 回顾万圣节庆祝活动 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

OUTRO 总结 

We wish everyone a relaxing weekend. See you all back at school on Monday. 

Explore. Adapt. Impact! 我们祝大家周末放松。周一学校见。勇于探索。兼容并

蓄。成就自我！ 

 

Warmest wishes,  

UISZ School & Boarding Community  
致以诚挚的问候 

增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 

  


